
Zápis č. 2/2008 
ze zasedání Akademického senátu FPBT 

dne 15.2.2008 
 
 
Přítomni: 
Ing. Tomáš Brányik, Ph.D., Ing. Pavel Ulbrich, Ph.D., Doc. Ing. Marie Hrušková,  CSc.,  Ing. 
Markéta Zárubová, Dr. Ing. Karel Cejpek, Ing. Helena Čížková, Ph.D., Doc. Ing. Ladislav 
Kniežo, CSc., Ing. Michal Kuřec, Ing. Vlasta Dudková 
 
Omluveni: 
Daniel Bendl, Milan Bittner 
 
Program:  
1. Kontrola zápisu č. 1/2008 ze dne 22.1.2008 
 
2. Informace z KD 
-  Informace o výsledcích jednání s rektorem ČVUT o akcích společného zájmu:  

a) Technologický park „Kladno“ s účastí VŠCHT. Má se podepsat memorandum 
s ČVUT a Zemědělskou univerzitou.  

b) informační centrum ČVUT a VŠCHT (spuštění, personální obsazení s účastí VŠCHT, 
náplň). ČVUT by chtělo, aby VŠCHT platila 0,5 až 1 úvazku. Souhlas KR s 0,75 
úvazku. 

c) Národní technická knihovna (dostavba, provoz a budoucnost).  
Základním problémem je budoucí provoz budovy. Podle ředitele NTK nelze dodržet 
původní dohodu, že bude společný provoz NTK a dvou univerzit. Na ČVUT je silná 
skupina, která se snaží, aby budova byla na základě politického rozhodnutí darem státu 
ČVUT.  

d) Obecné otázky se společným zájmem ČVUT a VŠCHT - Praze by prospěla silná 
technická univerzita. Projekt je zatím ve statu nascendi. 

 
- Probíhají jednání ve skupině rektora a děkanů o přidělování místností jednotlivým 

fakultám a ústavům 
- Doc. Voldřich informoval o schůzce se zástupkyní EFSA pro ČR Ing. Zuzánkovou 

týkající se bezpečnosti potravin. V rámci těchto aktivit se připravuje velká mezinárodní 
vědecká konference v dubnu 2009 týkající se této problematiky. V této souvislosti bude 
třeba pro potřeby MZe inovovat seznam expertů z fakulty. 

- Prof. Bubník a doc. Dobiáš budou zastupovat fakultu ve skupině pro nanotechnologie. 
- Doc. Filip informoval o přípravě 60.sjezdu chemických společností v září 2008 

v Olomouci. 
 
3. Různé 
- Předběžné termíny zasedání Akademického senátu FPBT byly odsouhlaseny na pátky od 

9:00 hodin. 
- Ing. Pavel Ulbrich, Ph.D. vznesl dotaz na další pokračování profesních bakalářů ve studiu. 

Studentům bylo řečeno, že mohou všichni pokračovat, to je ale z důvodu kapacity ústavu 
nemožné. Otázka je, jak se budou studenti vybírat. 

- Byl vznesen dotaz ohledně studentů samoplátců (kdo zabezpečuje výuku, strategie školy). 
Požadavek je vznést tento dotaz na kolegiu děkana. 



Příští zasedání AS FPBT se bude konat v březnu 2008 (termín bude upřesněn) 
v zasedací místnosti děkanátu. 
 

V Praze 15.2.2008        
 
Zapsala: Ing. Markéta Zárubová    Ing. Tomáš Brányik, Ph.D. 

předseda senátu 
 
 


